
Protokół nr LIV/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 06 października 2010 roku w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej pan Robert Drabko o godzinie 17.15 otworzył obrady 
LIV sesji i po przywitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał – listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Propozycje porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji przedstawia się 
następująco: 
 

1. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiana Uchwały Nr XLIII/219/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 

grudnia 2009 w sprawie budżetu miasta Zawidowa na rok 2010.  
 
Skarbnik Miasta Kazimiera Bilmon przekazała, iż w uchwale budżetowej na rok 2010 
zapisano kredyt krótkoterminowy w wysokości do 2.000.000 zł w związku z realizacją 
zadania „Budowa Sali gimnastycznej przy Zespole Szkół w Zawidowie”. 
Inwestycja przebiega zgodnie z harmonogramem rzeczowo-finansowym, natomiast 
jeśli chodzi o źródło finansowania, to nastąpiło pewne zachwianie. 
Skarbnik Miasta wyjaśniła, iż nie jest to wina miasta lecz środki, które były planowane 
z Unii Europejskiej nie zostały przekazane do budżetu miasta. Na dzień 30 września 
Urząd otrzymał 220.000 zł z Unii Europejskiej na poniesione koszty dla wykonawcy. 
Miasto musiało dołożyło 1.700.000 ze środków własnych dlatego, iż okazało się, że 
wnioski nie zostały jeszcze rozpatrzone. 
Skarbnik Miasta dodała, że w dniu dzisiejszym został dostarczony wniosek do Drezna, 
aby otrzymać pieniądze na to zadanie. 
Skarbnik Miasta oznajmiła, że Urząd ma do zapłaty dwie kolejne faktury na kwotę 
500.000zł. Spłynęła także cząstkowa faktura na przebudowę ulicy Lubelskiej na kwotę 
200.000 zł, z której trzeba zapłacić 100.000 zł aby móc otrzymać następne 100.000 zł 
dofinansowania z budżetu wojewody. 
Skarbnik Miasta wyjaśniła, iż w tej sytuacji jedynym rozwiązaniem jest podwyższenie 
limitu kredytu krótkoterminowego do kwoty 2.600.000 zł. 
 
Radny Marian Gorgolik zadał pytanie, co będzie jeśli środki nie wpłyną z Unii 
Europejskiej, i jaka jest gwarancja, że miasto otrzyma pieniądze. 
Skarbnik Miasta oznajmiła, że gwarancja jest, ponieważ została podpisana umowa, 
lecz nie wiadomo kiedy pieniądze wpłyną. 
Skarbnik Miasta dodała, że jeśli środki nie wpłyną, to będzie konieczne podjęcie 
uchwały o przejściowym finansowaniu środków zewnętrznych. 
Zastępca Burmistrza Robert Łężny oznajmił, iż Urząd na pewno otrzyma środki, lecz 
może to trwać długo. 



Radny M. Gorgolik dodał, że skoro została podpisana umowa, to jest w niej 
sprecyzowane w jakim terminie powinny spływać środki zewnętrze do gminy. 
Radny dodał, że w tym wypadku pojawia się niepewność. 
Zastępca Burmistrza oznajmił, że pierwszy wniosek został złożony w styczniu, został 
rozpatrzony w czerwcu i wtedy można było złożyć kolejny. 
Wniosek z czerwca rozpatrzono w dniu dzisiejszym i trzeba czekać trzy tygodnie na 
wpłatę. Kolejny wniosek o płatność został złożony dwa tygodnie temu i nie wiadomo 
kiedy zostanie zrealizowany. 
 
Skarbnik Miasta K. Bilmon oznajmiła, że pojawił się kolejny problem. Fundusz 
Rozwoju Kultury Fizycznej przesunął dotacje 1.000.000 zł na rok 2011. 
Wystąpiono do Ministra i Marszałka Województwa Dolnośląskiego o uruchomienie 
środków planowanych na rok 2011, ponieważ fundusze te potrzebne są w chwili 
obecnej. 
Zastępca Burmistrza oznajmił, iż otrzymano informację, że środki pojawią się w tym 
roku, lecz Urząd czeka na pisemne potwierdzenie.  
W sierpniu zostało zmienione rozporządzenie w sprawie finansowania zadań ze 
środków FRKF i faktury, które zapłacono wcześniej będą refinansowane przez 
Fundusz. Wcześniej odbywało się to w taki sposób, że płacone były faktury jeszcze 
niezrealizowane. 
 
Radny M. Gorgolik oznajmił, że na którejś z sesji była informacja ze strony władz 
miasta, że środki są zabezpieczone i nic nie grozi dalszemu finansowaniu. 
Radny dodał, że im bliżej końca inwestycji radni dowiadują się, że miasto musi 
zaciągać kolejny kredyt. 
Radny M. Gorgolik dodał, iż obawia się, że miasto może stanąć przed takim 
problemem, iż nie otrzymani pieniędzy.  
Skarbnik Miasta oznajmiła, że takiej sytuacji nie powinno być, ponieważ nie zerwano 
umowy, lecz przeciągany jest termin rozpatrywania wniosków. 
Skarbnik Miasta dodała, że gmina Zawidów nie jest jedyną, która jest w takiej 
sytuacji, ponieważ inne gminy korzystające z projektu także są zmuszone czekać. 
Skarbnik Miasta dodała, że na dzień dzisiejszy wypłacono 2.642.000 zł z środków 
własnych i nie ma możliwości, aby w dalszym ciągu finansować inwestycje. 
 
Radna G. Micińska oznajmiła, że pierwszy wniosek złożony został w styczniu a 
rozpatrzony w czerwcu, a z tego co wiadomo są 3 miesiące na rozpatrzenie wniosku. 
Radna zadała pytanie, czy są jakieś konsekwencje tego, że wnioski nie zostają 
rozpatrywane w terminach. 
Skarbnik Miasta oznajmiła, że nie, ponieważ jest to umowa międzynarodowa.  
 
Radna T. Brud zadała pytanie, czy termin odbioru Sali sportowej jest przewidziany w 
tym roku. 
Skarbnik Miasta oznajmiła, że na 30 listopada przypada zakończenie inwestycji. 
Radny M. Gorgolik zadał pytanie, czy  ze strony władz miasta pojawiły się zapytania 
dlaczego nie dotrzymano 3 miesięcznego terminu na rozpatrzenie wniosku. 
Zastępca Burmistrza oznajmił, że zapytania były składane wielokrotnie. 



Skarbnik Miasta powiedziała, że na następną sesję przygotuje wyjaśnienie tej kwestii. 
 
Radny Krzysztof Iwanicki zadał pytanie, jakie byłyby odsetki z tytułu zaciągnięcia 
kredytu. 
Skarbnik Miasta oznajmiła, iż odsetki są liczone jeśli z kredytu się korzysta. Natomiast 
w przypadku jeśli kredyt jest wykorzystany odsetki wynoszą 0,33% za każdy dzień. 
Skarbnik Miasta wyjaśniła, że jest udostępniony limit i nie jest powiedziane, że 
wykorzysta się całe 600.000 zł 
Radna G. Micińska zadała pytanie, czy jest szansa, że nie skorzysta się z kredytu. 
Skarbnik Miasta oznajmił, iż nie potrafi powiedzieć, ponieważ w każdej chwili mogą 
wpłynąć jakieś środki na konto. 
 
Przewodniczący R. Drabko poprosił o stanowiska Komisji.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za głosowaniem indywidualnym.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za głosowaniem 
indywidualnym . 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za głosowaniem indywidualnym. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 

b) Uchwała nr LIV/269/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 6 
października 2010r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/219/2010 
Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 grudnia 2009 w sprawie 
budżetu miasta Zawidowa na rok 2010.  

 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12, przeciw-0, 
wstrzymujących się -0/ - podjęła projekt uchwały nr LIV/269/2010, która 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Radny R. Drabko o 
godzinie 18.00 zamknął sesję. 
 
 
          Protokołowała:                                                  Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk                             Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                      Robert Drabko 
 
 


